
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 6. februar 2018 kl. 19.00 

 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 2. januar 2018 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. Den landsdækkende affaldsindsamling, som 

Danmarks Naturfredningsforening står bag, finder sted søndag, d. 22. april 2018 kl. 10.00. Mødested ved 

SuperBrugsen i Kolt. Reserver dagen, så vores område kan blive kønnere. Niels Juul indkøber gribered-

skaber og handsker. 

 

2. 

Bentes bunke. En beboerhenvendelse vedr. omlægning af en sti i etape 7 blev drøftet, og vil blive besvaret. 

Der er ligeledes et par andre stier i etape 8, som trænger til renovering. Niels ser på de pågældende stier. 

Bolius, Boligejernes Videncenter har udarbejdet en komposterings-guide som i nær fremtid kan findes på 

vores hjemmeside www.gkh.dk . 

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter omdelte og gennemgik kvartalsregnskabet. Det ser fornuftigt ud. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. På den kommunale nord/sydgående sti der skiller Pilegårdsvej 

og Kolt Kirkevej (fra støjvolden til Oasen) har kommunen repareret de defekte regnvandsriste, så vi frem-

over kan færdes tørskoet på stien. I skrivende stund mangler den sidste reetablering. Bestyrelsen roser kom-

munen for at have handlet hurtigt, da vi henvendte os om vandproblemerne på den pågældende sti. Bente 

bringer rosen videre til rette vedkommende. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Parkeringssagen på Bavnegårdsvej er sendt til fornyet 

behandling ved kommunen, pga. nogle formelle fejl. En renovationsbil har påkørt et vejskilt. RenoNorden 

mener ikke, at det er deres bil, der har forårsaget skaden. Lars har korresponderet med RenoNorden og er 

nået frem til et forlig, hvor RenoNorden betaler skiltet, og vi sætter skiltet i jorden og reetablerer.  

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Et dødt japansk kirsebærtræ i etape 5 er fældet og vil blive erstattet. Niels 

indkøber træet. Sidst i februar afholder Mogens, Jørn og Bente møde med kommunens ansvarlige for deres 

grønne områder og beplantning i vores område. Vi vil især påtale de steder, hvor rabatterne er helt ødelagt af 

kørsel med maskiner, og vil foreslå at kommunen reetablerer med græsarmeringssten, da det er svært at 

undgå, at de store maskiner kører ind over rabatterne. 

 

 

 

http://www.gkh.dk/


11. 

Eventuelt. Niels Juul, Kathe Isaksen og John Hansen er på valg til kommende generalforsamling. 

 

 

Referent: Bente Jensen 


